
Sestanek upravnega odbora KD Rog  dne 9.11.2022 

 
 
Začetek sestanka 9.11.2022 10:00 
 
Vabljeni: predsednik Andrej Hauptman, Aleks Štakul, Maja Oven, Boštjan Jenko, 
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Prisotni na UO: Andrej Hauptman, Maja Oven, Boštjan Jenko, Gorazd Penko, Mirko 
Pogačar, Tomaž Grm, Miro Miškulin 
Aleks Štakul se je zaradi neodložljivih obveznosti opravičil,  
 
 
Predlagan dnevi red: 

 
1. Pregled zadnjega zapisnika UO 
2. Pregled poslovanja KD Rog 
3. Maraton Franja 
4. Organizacija dela v KD Rog za leto 2023 
5. Razno 

• Skladišče MF 
• Borut Dežman 
• Trener članske ekipe 
• Parkirišče za klubom 
• Rogovo Zlato Kolo 2022 

 
 
 
ad1) 
pregled zadnjega zapisnika UO u dne 11.5.2022 je bil soglasno sprejet, vsi 
sprejeti sklepi so izvedeni oziroma uresničeni. 
SKLEP ŠT.1: 
Zapisnik sestanke UO z dne 11.5.2022 je soglasno sprejet. 
 
Ad2) 
pregled poslovanja KD Rog 1.1.2022-31.10.2022  
po mnenju predsednika Andreja Hauptmana je stanje trenutno zadovoljivo in kaže na 
pozitiven finančen zaključek leta, ob tem poudari da je težko priti do pomembnejših 
pogodb, sponzorje zanimajo predvsem velike zvezde kot so Pogačar, Roglič, Mohorič, 
Boštjan Jenko izpostavi pomen dobrih zgodb, samo dobro zastavljeni projekti ob 
prepoznavnosti Tadeja Pogačarja in Andreja Hauptmana lahko privabijo pomembnejše 
sponzorje. Tomaž Grm napove sodelovanje z županom Jankovičem in gibanjem 
Svoboda, kjer bi se morala najti kakšna sredstva za dobro načrtovan projekt. Maja 
Oven omeni vlogo BTC-ja pri projektu Maraton Franja in ženski ekipi ter dodatnih 
sredstvih Športne Loterije še v tem letu. Gorazd Penko je mnenja da so nekatere 



športne panoge politično privilegirane, napr. zimski športi…, Mirko Pogačar in Miškulin 
sta mnenja da imajo vendarle velik učinek uspehi Tadeja Pogačarja in to se tudi kaže 
v povečanju sredstev v poslovanju KD Rog v letošnjem letu. 
SKLEP ŠT.2: 
Vse ekipe in org odb Maraton Franja pripravita dobre predloge za 
potencialne sponzorje, Jenko in Grm sporočita prave naslove na katere se 
lahko potem obrnemo s temi predlogi.   
 
Ad3) 
Maraton Franja 
Miiškulin pove da je bil lani presežek v bilanci Maratona Franja precej večji ( točneje 
na koncu leta 133.000€, letos pa trenutno 68.000€ ), razlog so predvsem precej večji 
stroški: prireditveni prostor, policija, ostali nepredvideni stroški. V letu 2023 bo Gusto 
– glavni sponzor članske ekipe poleg direktnih sredstev za ekipo LGS 100.000€ in 
opreme v vrednosti 60.000€ ( ki se lahko med in po sezoni tudi proda ) namenil še 
dodatnih 40.000€ kot diamantni sponzor Maratona Franja – to obliko je izbral zaradi 
lažje odobritve sredstev s strani blagovne znamke Gusto. 
Penko razloži organizacijske težave – nekateri dolgoletni sodelavci Franje so izgoreli, 
nekateri imajo zdravstvene težave tako da jih je potrebni nadomestiti z novimi. Večji 
del organizacije bodo nosili člani ženske ekipe: Penko, Urša Pintar, Krašek, Lara 
Maretič, Borut Dežman     ( ki prehaja iz Pogi Teama v žensko ekipo ), Bertoncelj, del 
organizacije pokrije Pogi Team in LGS. 
SKLEP ŠT.3: 
Maraton Franja je naša paradna dejavnost točka povezovanja celega 
društva v katero je potrebno usmeriti dodatne moči, Gorazd Penko pripravi 
načrt dela in razdeli organizacijo prireditve.  
 
Ad4) 

Organizacija dela v KD Rog za leto 2023 

 
Organizacija dela v letu 2023 ostaja podobna kot letos, osnovna razlika je v ženski 
ekipi, ki se bo z vrnitvijo Gorazda in Urše iz ekipe UAE v matično ekipo BTC City Lj 
Scott in dodatnim trenerjem Borutom Dežmanom močno okrepila.  
V Pogi Teamu bodo Boruta Dežmana nadomestili trenerji vzgojeni v KD Rog, ki so vsi 
tudi tekmovali v naših mladinskih vrstah, obseg dela se bo povečal predvsem Blažu 
Debevcu in Mateju Merčunu, prvi je že diplomiral, drugi je tik pred diplomo. Ostali 
pomočniki trenerjev so študentje fakultete za šport oziroma bivši tekmovalci: Jan 
Jovan, Jakob Teržan, Matic Božič, Kristjan Levstik – mehanik, Martin Cunder. 
Ostala organizacijska struktura ostaja podobna kot v l. 2022. 
SKLEP ŠT.4: 
Organizacijska struktura ostaja podobna lanski, Dežman deluje v ženski 
ekipi. 
 
 
 
 
 
 

,
Maja Oven in Dežman



Ad5) 
Razno01 SKLADIŠČE ZA OPREMO MARATONA FRANJA 
Miškulin razloži da se skladišče za opremo Maratona Franja že več kot 10let nahaja na 
naslovu Repnje 41, na zemljišču in objektu last Romane Brank, ki se je letos poleti 
odločila da bo vse skupaj prodala. Miškulin predlaga da se zemljišče v velikosti cca. 
800m**2 , gospodarski objekt cca. 300**2 ter stara hiša 6x8 m** kupi za 160.000€. 
Tomaž Grm pravi da je nujno potrebno dobiti še kakšno ponudbo za podobne objekte 
oziroma zemljišče, da lahko primerjamo in izberemo najbolj ugodno, načeloma pa so 
vsi člani odbora za nakup. 
SKLEP ŠT.5: 
Do naslednjega sestanka UO se pridobi še dve ponudi da lahko izberemo 
najbolj ugodno. 
 
 
Ad6) 
Razno02 
Prestop trenerja Boruta Dežmana iz Pogi Teama v žensko ekipo 
Miškulin pove da se je direktor Ekipe Pogi Team Miha Koncilija odločil da Borutu 
Dežmanu zaradi slabega dela na določenih področjih spremeni njegove delovne 
obveznosti in tudi znatno zmanjša njegovo plačo, s čimer se Borut ni strinjal. Miškulin 
je za rešitev problema predlagal Penku da ga vzame v žensko ekipo predvsem zaradi 
njegovega dela v projektu Maraton Franja. Penko se je s tem strinjal tako da se da na 
UO ta predlog. Mirko Pogačar je proti temu da ostane v klubu, ker da se s tem ruši 
avtoriteta Koncilije, čemur ostali člani nasprotujejo in potrdijo spremembo delovnih 
obveznosti Boruta Dežmana, Gorazd Penko je njegov nadrejeni, on mu določi višino 
plače in delovne obveznosti b okvirih ženke ekipe in Maratona Franja. 
Miškulin tudi pove enega izmed vzrokov razhajanja s Koncilijo – to je bil še nepojasnjen 
dogodek na pripravah, kjer naj bi Borut Dežman užival alkoholne pijače, to pa je prišlo 
do staršev otrok. Čeprav se nihče direktno in uradno ni obrnil na klub UO na predlog 
Tomaža Grma predaja zadevo disciplinski komisiji na uradno obravnavo primera. 
SKLEP ŠT.6: 
Sprejme se prestop Boruta Dežmana v žensko ekipo, hkrati pa se poda 
predlog disciplinski komisijo da preveri dejstva uživanj alkoholnih pijač na 
pripravah letos poleti. 
 
Ad7) 
Trener članske ekipe LGS 
Andrej Hauptman pojasni, da je Luka Žele trenutni trener/športni direktor članske ekipe 
hkrati tudi polno obremenjen s prodajo koles Gusto, ki je na podlagi 5-letnega 
sodelovanja s KD Rog začel s prodajo koles na EU trgih. Predlog je da se angažira Luko 
Pibernika, uspešnega kolesarja in dolgoletnega člana KD Rog. Vsi člani UO predlog 
soglasno podprejo.  
SKLEP ŠT.7: 
Andrej Hauptman se pogovori zu Luko Pibernikom in mu ponudi mesto 
športnega direktorja ekipe LGS. 
 
 
 

Razno 03



Ad8) 

Parkirišče za klubom – odkup zemljišča za dostop v skladišče in dodatni 
parkirni prostor cca 8x20m. 
Miškulin pove da se gospa Darinka Zajelšnik – lastnica zemljišča še ni 
popolnoma odločila o prodaji zemljišča, najverjetneje pa da bo to storila 
naslednjo pomlad. Miškulin ostaja z njo v kontaktu in poroča na 
naslednjem UO. 
SKLEP ŠT.8: 
Namen odkupa zemljišča za klubom ostaja, Miškulin ostaja v kontaktu z 
lastnico. 
 
Ad9) 

Rogovo Zlato Kolo 2022 
Miškulin predlaga da letos podelimo ZLATO ROGOVO KOLO na ciklokrosu 
Ljubljana, 26.12.2022, ki je v organizaciji KD Rog, kjer naj bi bil skoraj 
zagotovo prisoten tudi glavni prejemnik Tadej pogačar. Predlog je 
soglasno sprejet. 
SKLEP ŠT.9: 
Rogovo Zlato Kolop se letos podeli na prireditvi Ciklokros Ljubljana 
26.12.2022. 
 
 
 
 

Sestanek UO KD Rog je zaključen 9.11.2022 ob 11:55  
 
 
 
 
 
 
Zapisnik sestavil: Miro Miškulin  
 
 
 
 
 
 
 
Pregledal: Andrej Hauptman – predsednik KD ROG 
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